
Torö Hembygdsförening 

Närvarande: Erik Jarvin, Benita Nilsson, Cecilia Sigrand, Berit Fagerlund, Kerstin Johansson, 

Åke Fröberg, Ulf Söderström, Birgitta Axelsson, Lars Johansson, Inger Dahlgren-Nyberg, Björn 

Larsson, Monica Ljung Lindfors 

 

PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE 2020-09-26 i Hembygdshuset på Torö 

1. Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Benita Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade det 32:a 

årsmötet öppnat. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande för mötet valdes Erik Jarvin och till sekreterare Benita Nilsson. 

3. Fråga om mötet varit stadgeenligt utlyst 

Kallelse till det senarelagda årsmötet har gått ut i vårens Toröblad, på hemsidan, i 

Nynäsposten samt anslagits utanför hembygdshuset och på ett antal anslagstavlor 

runt ön. 

4. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet 

Lars Johansson och Monica Ljung Lindfors.  

5. Föredragning av verksamhetsberättelse, ekonomisk redogörelse samt 

revisionsberättelse 

Benita Nilsson berättade om 2019 års verksamhet. Under juli månad, lördag och 

söndag, var det öppet i Hembygdshuset. Hembygdsdagen inföll den 13 juli och det 

var många som passade på att besöka Hembygdshuset då och ta en fika. ”Lilla 

kafferepet” kallade vi vårt dignande fikabord. Två filmkvällar ordnades under 

sommaren. Båda välbesökta så det fick bli dubbla föreställningar. Turistföreningen i 

Nynäshamn var på besök i oktober och fick fin guidning av Birgitta Axelsson. Året 

avslutades med traditionsenlig julmarknad med hantverkslotteri, glögg, pepparkakor 

och utställare. 

Berit Fagerlund gick igenom ekonomin och påpekade att försäkringen tagit en omväg 

i posthanteringen och därför kommer dubbla premier på nästa års redovisning. 

Resultatet för året visar ett överskott dels på grund av att bygget av 

föresvisningsmagasinet kommit igång senare än planerat, dels för att vi inte handlat 

böcker för den summa som budgeterats. 

Verksamhetsberättelsen och bokslutet godkänns av stämman och läggs till 

handlingarna. Inger Dahlgren-Nyberg, revisor, föredrog revisionsberättelsen för 2019 

och föreslog att styrelsen beviljas ansvarsfrihet. Hon berömde också föreningens 

kassör och gav erkännandet ”en mycket välskött förening”. Revisionsberättelsen 

läggs till handlingarna. 

6. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna räkenskapsåret 

Årsmötet biföll revisorernas förslag och beviljade därmed styrelsen ansvarsfrihet för 

år 2019. 



7. Fastställande av budgetförslag för 2019 

2019 års budget föredrogs och årsmötet biföll budgetförslaget. 

8. Val av ordförande för det kommande verksamhetsåret 

Benita Nilsson omvaldes till ordförande för ett år. 

9. Val av styrelse 

Då föreningen saknar valberedning bifaller årsmötet styrelsens förslag på 

styrelsesammansättning enligt följande: 

Birgitta Axelsson  ordinarie, omval två år 

Berit Fagerlund ordinarie, vald tom 2021 

Cecilia Sigrand ordinarie, omval två år 

Kerstin Johansson ordinarie, vald tom 2021 

Ulf Söderström ordinarie, vald tom 2021 

Åke Fröberg ordinarie, vald tom 2021 

Barbro Runnqvist suppleant, omval två år 

10. Val av två revisorer och en revisorssuppleant för ett år 

Till revisor för kommande verksamhetsår valdes enligt följande: 

Revisor Inger Nyberg-Dahlgren ordinarie  omval 

Revisor Frida Hernvall ordinarie omval 

11. Val av ledamöter i valberedningen för ett år, varav en suppleant 

Inga förslag på valberedning styrelsen kommer därför tills vidare att agera 

valberedning. 

12. Fastställande av medlemsavgiften för nästkommande år 

250 kronor bibehålles, ingen förändring. 

13. Frågor eller motioner som av styrelsen framläggs eller som av medlem skriftligen 

inlämnats till styrelsen senast 10 dagar före mötet 

Inga inkomna motioner. 

14. Övriga frågor 

Styrelsen önskar en ändring av under § 3 i stadgarna: att sistabetalningsdag för 

årsavgift ändras till 31 mars. Frågan kommer att tas upp som ett styrelseförslag vid 

årsmötet 2021.  

15. Mötets avslutande 

Erik tackade för visat intresse och önskade föreningen lycka till i det fortsatta arbetet, 

inte minst med bygget av förevisningsmagasinet. Tyvärr bjöds det inte på kaffe eller 

föredrag detta år på grund av pågående pandemi.  

  

Benita Nilsson  Erik Jarvin 
--------------------------------------    -------------------------------------------- 

Benita Nilsson, sekreterare  Erik Jarvin, ordförande 
 

              Justeras   Justeras 

Lars  Johansson  Monica Ljung Lindfors 
---------------------------------------  ------------------------------------------------- 

Lars Johansson   Monica Ljung Lindfors 


